
                           Møllevangens Tennisklub.  
 

Århus d. 27. marts 2023 

 

Referat fra generalforsamling 

i  

Møllevangens Tennisklub 

 

Torsdag d. 16. marts 2023 kl. 19.30 

Nattergalevej 37 

 

Til stede: Lise Hansen, Ellen Ladegaard, Birgit Lauridsen, Alf Overby, Anette 

Lauridsen, Anders Tue Iversen, Michael Hjorth, Hans Christian Larsen, John 

Hermansen,  Troels Leth, Hans Nybo, Hanne Philipsen, Vagn Rohde. 

 

Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 

2. Valg af to stemmetællere 

3. Beretning 2022/2023 

4. Regnskab 2022//2023 

Forslag: Uændret kontingent for næste sæson. 

5. Indkomne forslag  (Forslag, der ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling skal 

skriftligt være bestyrelsen i hænde 8 dage før generalforsamlingen) 

6 .Valg a. på valg er kasserer Ellen Ladegård (ønsker ikke genvalg) 

b. på valg er  bestyrelsesmedlem Alf Overby (ønsker ikke genvalg) 

på valg er bestyrelsesmedlem Birgit Lauridsen 

c. på valg er 2 suppleanter Karen Jørgensen og  Hanne Philipsen 

d. på valg er revisor Hans Christian Larsen 

 f. på valg er revisorsuppleant John Hermansen 

7. Evt. 

 

Den nuværende bestyrelse består af: 

Lise Hansen, Nattergalevej 37, tlf. 24486992 (formand) e-mail: lisehansen1411@gmail.com 

Ellen Ladegaard, Sankt Paulsgade 54, tlf. 40727346 (kasserer) e-mail: ladegaard@dadlnet.dk 

Birgit Lauridsen, Vagtelvej 8, tlf. 21934131 (træning) e-mail: roed.lauridsen@gmail.com 

Alf Overby, Drosselvej 11, tlf. 20254951e-mail: alfoverby42@gmail.com 

Anette Lauridsen, Fuglesangs Allé 13, tlf. 29930053(sekretær) e-mail: anettelauridsen@sbk.dk 

 

Ad.1. John Hermansen blev valgt til dirigent. 

 

Ad.2. Anders Tue Iversen og Michael Hjorth blev valgt til stemmetællere. 

 

Ad.3. Beretning 2022/2023  v. Lise Hansen. Beretningen blev godkendt. 

 

Ad.4. Regnskab 2022/2023 v. Ellen Ladegaard. Regnskabet blev godkendt.  

 Der er uændret kontingent. 

 

Ad.5. Indkomne forslag. Der er ikke indkommet forslag. 
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Ad.6. Valg.  

 a.   Anders Tue Iversen blev valgt som kasserer. 

b. Troels Leth blev valgt. 

Michael Hjort blev valgt. 

Birgit Lauridsen blev genvalgt. 

c. Karen Jørgensen og  Hanne Philipsen blev genvalgt som suppleanter. 

Suppleanterne deltager fremover i bestyrelsesmøderne. 

d. Hans Christian Larsen blev genvalgt som revisor. 

f.    John Hermansen blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

Ad.7. Eventuelt. 

 Gaver og stor tak til Alf Overby og Ellen Ladegaard for deres arbejde i tennisklubben. 

 

 Hans Nybo foreslog, at foreningen lejer en paddeltennisbane. 

 

Referent 

Anette Lauridsen 

 

Den nye bestyrelse består af: 

Lise Hansen, Nattergalevej 37, tlf. 24486992 (formand) e-mail: lisehansen1411@gmail.com 

Anders Tue Iversen, Nattergalevej 2, tlf. 41670672 (kasserer) e-mail: AndersTue@hotmail.com  

Michael Hjorth, Nattergalevej 1, tlf. 28301142, e-mail:  hjorten@gmail.com  

Troels Leth, Fuglesangs Alle 11, tlf. 20873442, e-mail: doktorleth@hotmail.com  

Birgit Lauridsen, Vagtelvej 8, tlf. 21934131 (træning) e-mail: roed.lauridsen@gmail.com 

Anette Lauridsen, Fuglesangs Allé 13, tlf. 29930053(sekretær) e-mail: anettelauridsen@sbk.dk 

Karen Jørgensen,  Møllevangs Alle, 81, tlf. 29430713 (suppleant) e-mail: karencj@fiber.dk 

Hanne Phillipsen, Blåmejsevej 37, tlf. 23285055 (suppleant) e-mail: ha.phillipsen@gmail.com 

 

 

                           Møllevangens Tennisklub.  

 

Beretning for MTK 2022-2023 

 

Banen: 

Vi har endnu en gang fået tildelt brugsret til banen, så der kan også spilles 

tennis i år og vi får fortsat et vedligeholdelsestilskud fra kommunen.  Vi 

har fortsat Sporttrading til at klargøre banen.  

Vi har som tidligere efter behov indkaldt medlemmer til fjerning af ukrudt 

og blade på banen og vi vil gerne benytte lejligheden til at takke den 

trofaste skare.  

Vi havde sidste efterår nogle problemer med banen. I forbindelse med 

stærke regnskyl blev banen visse steder meget glat, så der var risiko for 

faldulykker. Efter snak med Preben Tang fra Sporttrading har vi nu 

anskaffet en løvblæser, så vi kan holde nedfaldsblade væk fra banen. Det 

kræver lige en ekstra indsats fra bestyrelse/medlemmer til et par gange om 
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ugen i efteråret at blæse blade væk fra banen. Vi håber på den måde at 

holde banen fri for glatte områder. 

I efteråret var skaden sket og vi valgte at få Sporttrading til at ordne banen, 

hvilket betød en ekstra udgift til baneklargøring. Måske er vi nødt til at 

have klargøring på banen to gange om året, men vi håber at bladfjerningen 

er tilstrækkelig løsning. Indtil videre ser vi tiden an.  

 

Medlemskab 

Vi har haft fuldt hus med medlemmer ovenikøbet en venteliste. Man har 

fortsat førsteret til medlemskab, hvis man bor i Møllevangsskolens 

skoledistrikt, men ellers har vi fortsat åbnet for medlemskab et år ad 

gangen for medlemmer udenfor skoledistriktet. 

 

Træning 

Vedr. tennistræning vil vi fortsætte modellen fra de tidligere år som vi 

synes har været meget vellykket, så den form fortsætter vi med. Vi regner 

med at det bliver 2 gange á 2-3-timer. 

 

Multihus 

 

Som nævnt på sidste års generalforsamling holder vi lav profil i forhold til 

multihuset. Vi er stadig afventende og usikre på om multihuset bliver en 

realitet. Salli Vangsøe fra sport og fritid har oplyst, at der foreløbig er 

bevilget 300.000 til forundersøgelser, herunder sikring af midler til 

projektet. Umiddelbart ligger det ikke lige om hjørnet. Og vi nyder stor 

respekt for vores tilgang til projektet. 

 

Bestyrelsen: 

Vi har de sidste par år forsøgt at få en fornyelse af klubbens bestyrelse. 

Det arbejde har vi intensiveret i år og kontaktet yngre medlemmer af 

klubben med henblik på at skabe interesse for at deltage i tennisklubbens 

bestyrelse.  

Vi forestiller os, at der det næste år vil ske en gradvis overdragelse af 

arbejdsopgaverne fra de nuværende bestyrelsesmedlemmer til nye 

medlemmer.  

Således at der sker en udskiftning nu bl.a. ny kasserer og forberedes 

udskiftning af formand og bestyrelsesmedlemmer til næste år. Vi vil derfor 

gerne have en stor bestyrelse. 

 

Andet: 

Nøglesystem: 



Vi har i bestyrelsen drøftet og undersøgt muligheden for et nyt elektronisk 

nøglesystem. Men det er indtil videre strandet på, at vi ikke har strøm ved 

banen. Men vi fortsætter undersøgelserne. 

  

Opstrengning: 

Vi har fået en henvendelse fra Simon Steenholdt, der tilbyder opstrengning 

af ketchere. Der hænger et opslag på banen. 

 

Tennissportens dag: 

Lørdag d. 29. april – åben bane fra 10-12. Mulighed for lån af ketcher og 

bolde. Flyers uddeles til områdets institutioner 

 

Idræts- og fritidskonference: 

Hvis nogen har lyst til at deltage, kan jeg sende invitationen til jer.  

 

 
 

 


